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 ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  16/2017 

ΑΠΟΦΑΣΗ  289/2017 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 2α Ιουνίου 2017, ημέρα Παρασκευή και ώρα 14:00, στην αίθουσα 
συνεδριάσεων, στο Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 
16η/2017 συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Καλαμάτας, μετά την με αριθμ. 
πρωτ. 23473/29-5-2017 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το 
νόμο. 
 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα μέλη του Σώματος, οι κ.κ. : 1) Καρατζέας 
Παναγιώτης, Πρόεδρος του Σώματος, 2) Αδαμόπουλος Ιωάννης, 3) Αλούπης Παναγιώτης 
(αποχώρηση στην υπ’ αριθμ. 287 απόφαση), 4) Αντωνόπουλος Μιχαήλ, 5) Βγενής 
Χαράλαμπος, 6) Βεργόπουλος Δημήτριος, 7) Βουτσής Γεώργιος, 8) Γεωργακίλας Κων/νος, 9) 
Γυφτέας Ηλίας, 10) Δημόπουλος Δημήτριος, 11) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 12) Καμβυσίδης 
Ιωάννης, 13) Καραγιάννης Ανδρέας, 14) Καρβέλης Γεώργιος, 15) Κουτίβας Ηλίας (αποχώρηση 
στην υπ’ αριθμ. 288 απόφαση), 16) Λιάππα Χρυσή, 17) Μάκαρης Εμμανουήλ – Λεονάρδος, 18) 
Μπάκας Ιωάννης, 19) Μπελογιάννη – Θεοδωρακοπούλου Αναστασία, 20) Μπουζιάνης Παύλος, 
21) Μπούχαλης Δημήτριος, 22) Μπρεδήμας Θεόδωρος, 23) Νιάρχος Αναστάσιος (αποχώρηση 
στην υπ’ αριθμ. 288 απόφαση),  24) Ντίντα Παναγιώτα, 25) Οικονομάκος Δημήτριος, 26) 
Οικονομάκου Μαρία, 27) Πολίτης Δημήτριος και 28) Φαββατάς Δημήτριος (αποχώρηση στην 
υπ’ αριθμ. 288 απόφαση).   
 
Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1) Βασιλόπουλος 
Αθανάσιος, 2) Βεργινάδη Μαρία, 3) Γιαννόπουλος Παναγιώτης, 4) Δημητρούλιας Γεώργιος, 5) 
Θεοφιλόπουλος Ιωάννης, 6) Καντζιλιέρη Χριστίνα – Ελευθερία, 7) Μαρινάκης Σαράντος 8) 
Μιχαλόπουλος Σωτήριος (απουσιάζει για λόγους υγείας), 9) Μπασακίδης Νικόλαος, 10) 
Μπεχράκης Σταμάτης, 11)  Σταματόπουλος Ευστάθιος, 12) Φάβας Γεώργιος και 13) 
Χριστόπουλος Ιωάννης. 

 

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που 
αφορούν τις εν λόγω Κοινότητες : 

 Η Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Καλαμάτας κα Φοίφα Τασία, η 
οποία παραβρίσκεται στη συνεδρίαση.  

 
 Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Τοπικής Κοινότητας  Άριος κ. Νάσιος Ιωάννης, ο οποίος 

δεν παραβρίσκεται στη συνεδρίαση.  

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώματος, κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία του Δημάρχου Καλαμάτας κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον Πρόεδρο του Σώματος για συζήτηση το 3ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης με τίτλο : 

Αίτημα για έκδοση απόφασης ανάληψης υποχρέωσης δαπανών. 
 
Στο φάκελο του θέματος για την ενημέρωση του Σώματος βρίσκονται τα σχετικά αιτήματα 
ανάληψης δαπάνης: 
 
 της Διεύθυνσης Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεμάτων με αριθμ. 

285/2017 (αριθμ. πρωτ. 23804/31-05-2017) το οποίο συνοδεύεται από το με αριθμ. 
πρωτ. 23759/30-5-2017 σχετικό έγγραφο αίτημα προς το Κ.Η.Μ.ΔΗ.Σ. της ιδίας 
Διεύθυνσης, το οποίο έχει ως εξής : 
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και  

 του Γραφείου Επικοινωνίας, Δημοσίων Σχέσεων & Εθιμοτυπίας με αριθμ.  

 283/31-05-2017,  

 298/2017 (αριθμ. πρωτ. 24109/1-6-2017). 

και 

 289/2017 (αριθμ. πρωτ. 23846/31-5-2017) το οποίο συνοδεύεται από την 
αναγραφόμενη σε αυτό 6/2017 σχετική μελέτη, η Τεχνική Έκθεση και ο 
προϋπολογισμός της οποίας έχουν ως εξής: 

ΤΕΧΝΙΚΗ  ΕΚΘΕΣΗ 

Αντικείμενο της παρούσας οικονομικής μελέτης είναι ο προϋπολογισμός των 

δαπανών των πολιτιστικών εκδηλώσεων του καλοκαιριού του Δήμου Καλαμάτας σε 

εργασίες-προμήθειες όπως: 1)Ενοικίαση καθισμάτων, 2) Ηχητική και φωτιστική κάλυψη 

εκδηλώσεων, 3) Αμοιβές καλλιτεχνών, 4) Προβολή-διαφήμιση, 5) Οργανωτικά -

διοργάνωση εκδηλώσεων για το οικονομικό έτος 2017. 

 Στον προϋπολογισμό της μελέτης προβλέπονται – περιγράφονται, ανά κατηγορία 

είδους, το σύνολο των αναγκών του Δήμου Καλαμάτας, με το εκτιμώμενο κόστος ανά 

υπηρεσία-προμήθεια, όπως αναλυτικά αυτά περιγράφονται στο τιμολόγιο της 

παρούσας  με το προβλεπόμενο κόστος 34.850€  συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ. 

 Για την σύνταξη της μελέτης χρησιμοποιήθηκαν άρθρα με τιμές του εμπορίου. Το 

σύνολο  των υπηρεσιών-προμηθειών, όπως περιγράφονται χρηματοδοτούνται από το 

Δήμο Καλαμάτας. 

 

Ο Δήμος θα αναθέσει στην Κοινωφελή Επιχείρηση «ΦΑΡΙΣ» τη διοργάνωση των 

εκδηλώσεων με τίτλο «ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟ ΚΑΛΟΚΑΙΡΙ 2017» αντί του ποσού των 34.850,00€, 

σε βάρος του Κ.Α. 00.6434, σύμφωνα με το Ν.4412/2016. 

 

Η ΣΥΝΤΑΞΑΣΑ 

 

  ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ ΚΑΝΤΗ 

 

 

Θ Ε Ω Ρ Η Θ Η Κ Ε 

Ο ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΧΑΝΤΖΗΣ 
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Προϋπολογισμός μελέτης 

α/α ΔΑΠΑΝΕΣ Μονάδα 

μέτρησης 

Ποσότητα Τιμή μονάδος 

(€) 
Αξία 

(€ ) 

 Κεφ. 1
ο
  Ενοικίαση καθισμάτων  (ΦΑΡΙΣ)  

 Ενοικίαση καθισμάτων 6 εκδηλώσεων 

Σύνολο 1.200 τεμαχίων 

 cpv: 79952000-2-υπηρεσίες εκδηλώσεων 

τεμάχια 1 900,00 900,00 

 ΣΥΝΟΛΟ κεφ.1                                                                                                      900,00 

 Κεφ. 2
ο
  Ηχητική κάλυψη και Φωτιστική κάλυψη  (ΦΑΡΙΣ)  

 

Ηχητική κάλυψη και 

φωτιστική  ανοιχτού 

τύπου 9 εκδηλώσεων 

 cpv: 51313000-9-

υπηρεσίες 

εγκατάστασης 

εξοπλισμού ήχου 

20 ηχεία JBL MPRO 400 +RACK 

ενισχυτών, 

ασύρματα μικρόφωνα 

2 κονσόλα ήχου,   

2 μίκτης ήχου dj,  

διπλό  cd player  

FOH  JBL M PRO 400 SYSTEM 6 PRX JBL 

MONITOR,  YAMAHA LS 9 32 12 AUX, 

6 DI BOX , 

8 MIC,  

RA CK περιφερικών,  

50ΠΡΟΒΟΛΕΙΣ PC 1000 W + 10 LED PAR 

τεμάχια 1 11.955,00 11.955,00 

 ΣΥΝΟΛΟ κεφ.2                                                                                                       11.955,00 

 Κεφ.3
ο
   Αμοιβές καλλιτεχνών  - Συντελεστών (ΦΑΡΙΣ)  

 
Καλλιτεχνικά 

Συγκροτήματα  

13 εκδηλώσεων 

(cpv: 79952000-2)-

υπηρεσίες εκδηλώσεων                                        

Καλλιτεχνικά 5μελή , 6μελή 

Μουσικά Συγκροτήματα – 

ορχήστρες και καλλιτέχνες 

θεάτρου σκιών    

τεμάχια 

 

1 8.245,00 8.245,00 

 ΣΥΝΟΛΟ κεφ. 3   8.245,00 

 Κεφ. 4
ο
 Προβολή - Διαφήμιση  (ΦΑΡΙΣ)  

 Κατασκευή μακέτας 

αφίσας-προγράμματος 

Κατασκευή μακέτας αφίσας-

προγράμματος 

τεμάχια 1 
600,00 600,00 

 

Προβολή εκδηλώσεων 

με μετάδοση 

Προβολή μετάδοση διαφημιστικού  

σποτ εκδηλώσεων 30΄΄ σε 3 τοπικά 

κανάλια για το χρονικό διάστημα 30 

ημερών για 3 φορές την ημέρα 

 

τεμάχια 

 

 

1 

 

4.500,00 

 

4.500,00 

 

 

Προβολή εκδηλώσεων 

με μετάδοση 

Προβολή μετάδοση διαφημιστικού 

ραδιοφωνικού σποτ  εκδηλώσεων 

30΄΄ σε  τοπικά ραδιόφωνα για το 

χρονικό διάστημα30 ημερών  

 

τεμάχια 

 

 

1 

 

750,00 

 750,00 

 Διανομή Διανομή αφίσας και φυλλαδίων  τεμάχια  1 650,00 650,00 

 Παραγωγή 

διαφημιστικού  σποτ 

Παραγωγή τηλεοπτικού 

διαφημιστικού  σποτ   

τεμάχια 1 
500,00 500,00 

 ΣΥΝΟΛΟ με Φ.Π.Α. κεφ. 4 (cpv: 79952000-2)-υπηρεσίες εκδηλώσεων                      7.000,00 

 Κεφ. 5
ο
 Οργανωτικά  - διοργάνωση εκδηλώσεων (ΦΑΡΙΣ)  

 

 

Ταινίες δαπέδου υφασμάτινη 

μαύρη 48 ΜΜ Χ25 Μ  (τεμ. 20) 

Τεμάχια  1 300,00 300,00 

 Χαρτόνι κανσόν διαστάσεων  τεμάχια 1 200,00 200,00 

 
 

50Χ70, 220 gr διάφορα χρώματα 

(τεμάχια 400) 

    

  Κορδέλα σατέν διπλής όψης 

25mmX50m (τεμάχια 10) 

τεμάχια 1 48,00 48,00 

  Ξυλομπογιές πακέτο 24 (τεμάχια 

30) 

τεμάχιο 1 300,00 300,00 

  Μαρκαδόροι χονδροί των 12 τεμ. 

(τεμάχια 30) 

τεμάχιο 1 360,00 360,00 

  Ψαλιδάκι (τεμάχια 30) τεμάχια 1 45,00 45,00 

  Κόπτης χαρτιού (τεμάχια 10) τεμάχια 1 100,00 100,00 

  Κόλλα χαρτιού 9gr stick (τεμάχια 

100) 

τεμάχια 1 30,00 30,00 

  Κολλητική ταινία γενικής χρήσης 

12mmX33m (τεμάχια 30) 

τεμάχια 
1 

45,00 45,00 

  Ατλακόλ κόλλα λευκή 118 ml 

(30 τεμάχια) 

τεμάχια 
1 

41,00 41,00 
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  Χαρτόνι καφέ-λευκό 50Χ70, 220gr 

(90 τεμάχια) 

τεμάχια 
1 

71,00 71,00 

  Σπάγκος  κουβάρι 

(20 τεμάχια) 

τεμάχια 
1 

30,00 30,00 

  Σύρμα σε κουλούρα 100m 

(τεμάχια 6) 

τεμάχια 
1 

50,00 50,00 

  Χρώματα (τεμάχια 30) τεμάχια 1 480,00 480,00 

 Υφάσματα (κατασκευή 

κοστουμιών) 

(Τεμάχια 20) 

τεμάχια 

1 

200,00 200,00 

  Λοιπά οργανωτικά έξοδα   1.1450,00 1.450,00 

 ΣΥΝΟΛΟ με Φ.Π.Α.  κεφ.5 (cpv: 30192700-8-γραφική ύλη) 3.750,00 

 Κεφ. 6
ο
 Εκτυπώσεις  προγραμμάτων(ΦΑΡΙΣ) CPV 

 Διαφημιστικά  φυλλάδια 6  σέλιδο διαστ. 10 Χ 30  

4 χρωμία, χαρτί velvet 150 gr  

(Τεμάχια 4.300) 

Banner 50 τ. μ. περίπου (cpv: 22150000-6-διαφημιστικά φυλλάδια) 

3.000,00 

 ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ 34.850,00 

 

Η ΣΥΝΤΑΞΑΣΑ 

 

  ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ ΚΑΝΤΗ 

 

 

Θ Ε Ω Ρ Η Θ Η Κ Ε 

Ο ΓΕΝΙΚΟΣ ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 

ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ ΧΑΝΤΖΗΣ 

 
 

 
Η διαλογική συζήτηση που διεξάγεται επί του θέματος, αναλυτικά έχει ως εξής : 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Ντίντα. 
 
ΝΤΙΝΤΑ: Κατά την εισήγηση κύριε Πρόεδρε.  

 
Η πρώτη ερώτηση έχει να κάνει με το «Πολιτιστικό καλοκαίρι 2017», το οποίο έχει 
ένα κόστος 34.850 € και στην ανάλυση του κόστους ουσιαστικά δεν αναφέρεται 

το πρόγραμμα του συγκεκριμένου γεγονότος, των γεγονότων των συγκεκριμένων και 
γενικόλογα εντελώς, αναφέρεται ας πούμε ότι ηχητική κάλυψη τόσο, προβολή - διαφήμιση 
7.000, διάφορα, κορδέλες λέει εδώ πέρα, μαρκαδόροι, ατλακόλ, χαρτόνι και λοιπά και 
συνολικά βγαίνει ένας προϋπολογισμός 34.850. Αυτό που θα ήθελε πιστεύω να μάθει το 
Δημοτικό Συμβούλιο είναι περισσότερο για τα ίδια τα γεγονότα τα οποία θα λάβουνε χώρα 
κατά τη διάρκεια του πολιτιστικού καλοκαιριού και αν αυτά τα γεγονότα θα είναι 
συγκεντρωμένα στην Καλαμάτα ή αν θα είναι και στις δημοτικές ενότητες, και πολύ λιγότερο 
μας ενδιαφέρει για το πόση κόλλα θα χρησιμοποιηθεί, πόσοι ατλακόλα, και πόσα διαφημιστικά 
φυλλάδια. Να την επαναλάβω γιατί δεν την...  
 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Εντάξει, εντάξει. Αυτό θα ήθελα να μας πείτε, δεν πρέπει καλύτερα να υπάρχει μία 
εισήγηση που να μας λέει ακριβώς τι γεγονότα θα γίνουνε και πως θα βοηθήσει ο 

Δήμος την πολιτιστική ανάπτυξη της περιοχής, όλων των περιοχών του Δήμου Καλαμάτας; Και 
όχι να πάμε τώρα σε αυτό το πράγμα που σας ανέφερα, να αναφέρουμε εδώ πέρα για 
σύρματα, για υφάσματα, για κολλητικές ταινίες τα οποία είναι ουσιαστικά άσχετα με τις 
πολιτιστικές εκδηλώσεις. Δηλαδή θα θέλαμε, θα θέλαμε από την κυρία Μπελογιάννη που είναι 
υπεύθυνη της ΦΑΡΙΣ, να μας οριοθετήσει τι εκδηλώσεις θα γίνουν και μαζί όλοι να ψηφίσουμε 
υπέρ αυτών των εκδηλώσεων. 

ΜΑΚΑΡΗΣ:  

ΜΑΚΑΡΗΣ: 
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Ευχαριστώ. 
Κάποιος άλλος θέλει κάτι;  

Κύριε Αντωνόπουλε ορίστε.  
Κύριε Οικονομάκο θέλετε κάτι;  
 
ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Ναι να ρωτήσω πόση ήταν η περσινή χρηματοδότηση. 
 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Αντωνόπουλε; 

 
Εμείς εδώ στο φάκελο βλέπουμε καταρχάς μία ανάληψη δαπάνης 4.000 € 
για το άλσος…, που θα γίνει μία εκδήλωση στο άλσος Περιστερίου; Είναι 

και αυτό μέσα;  
 
ΝΤΙΝΤΑ: Ναι, ναι. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτό αφορά το ένα, το άλλο αφορά τα 35.000 εδώ;  
 
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μέχρι 4.000. 

 
Ναι, μέχρι τέσσερα. 
Το άλλο αφορά τι, το δικό μας, τις δικές μας δράσεις; Το επόμενο αίτημα 

ανάληψης δαπάνης, εδώ που λέει 30; Ναι, αυτό αφορά τι; Τα δικά μας;  
 
ΝΤΙΝΤΑ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Το δικό μας εδώ στο Δήμο. Διαφορετικά δηλαδή θέματα. 
 
ΝΤΙΝΤΑ: Άλλο, ναι. 

 
Ναι, ωραία. Εμείς, μέσα στο δικό μας προϋπολογισμό είχαμε βάλει στον 
δημοτικό προϋπολογισμό χρήματα και για δράσεις εκτός του Δήμου μας; 

Δηλαδή τα χρήματα αυτά θέλω να πω, προέρχονται, είναι μέρος των χρημάτων που θα δίναμε 
για τις δικές μας εδώ δραστηριότητες και βάλαμε και ένα ποσό εκεί ή εμείς έχουμε κωδικό για 
να πηγαίνουμε σε εκθέσεις και σε διάφορα μέρη να κάνουμε προβολή; Αυτό ρωτάω.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κυρία Μπελογιάννη ορίστε. 

 
Να απαντήσω στην ερώτηση του κυρίου Μάκαρη και 
του κυρίου Αντωνόπουλου, ότι ο προϋπολογισμός 

αυτός… Καταρχάς είμαστε εδώ για να εγκρίνουμε τον προϋπολογισμό. Ο προϋπολογισμός 
λοιπόν αυτός έχει βγει αφού έχουμε έρθει σε συνεννόηση με όλες τις τοπικές κοινότητες, όλα 
τα τοπικά συμβούλια, όλους τους πολιτιστικούς συλλόγους, όλους τους φορείς και έχουμε δει 
όλες τις δράσεις που έτρεξαν πέρσι το καλοκαίρι. Με λίγα λόγια είμαστε σε δράσεις και 
εκδηλώσεις παραπάνω και πιο ποιοτικές από τις περσινές και το κοστολόγιο είναι και 2.000 - 
3.000 νομίζω κάτω από το περσινό.  Αυτός είναι ο προϋπολογισμός, σήμερα μιλάμε για την 
έγκριση του προϋπολογισμού και την ανάθεση του Δήμου, είναι πολιτιστικές εκδηλώσεις του 
Δήμου που θα τις αναθέσει στην Κοινωφελή Επιχείρηση ΦΑΡΙΣ για τη διοργάνωση. Αυτό 
συζητάμε σήμερα.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτή που θα γίνει στην Αθήνα,… 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΜΠΕΛΟΓΙΑΝΝΗ - ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΥ:  
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ΜΠΕΛΟΓΙΑΝΝΗ - ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΥ: Αναλυτικά θα έρθουν στο επόμενο Συμβούλιο.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …αυτή που θα γίνει στο άλσος Περιστερίου...  

 
Αυτή δεν αφορά την ΦΑΡΙΣ εγώ απαντάω για την 
ΦΑΡΙΣ. 

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Αυτήν ποιά αφορά; 
 
ΝΤΙΝΤΑ: Πρόεδρε; Να διευκολύνω; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε κυρία Ντίντα. 

 
Να διευκολύνω. Είναι διαφορετικά θέματα απλά έχουν ενταχθεί όλα αυτά στο θέμα 
το συγκεκριμένο (3). Είναι διαφορετικές, τέσσερις διαφορετικές αναλήψεις 

δαπανών. Εντάξει;  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Τρεις για τη ΦΑΡΙΣ; 

 
Όχι δεν είναι. Το ένα αφορά τη συμμετοχή μας, το άλλο αφορά  τις εορταστικές 
εκδηλώσεις για την Βέργα. Εντάξει; Για την επέτειο της Βέργας, της μάχης της 

Βέργας. Το άλλο αφορά την συμμετοχή μας στην έκθεση στην Αθήνα, στο Περιστέρι που θα 
συζητήσουμε και την επόμενη εβδομάδα αναλυτικά στο Δημοτικό Συμβούλιο, και το άλλο 
αφορά το πολιτιστικό καλοκαίρι και είναι και άλλη μία δαπάνη Πρόεδρε.  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Και για τον Δικαίο. 
 
ΝΤΙΝΤΑ: Και για το Δικαίο, ωραία. Είναι 4 διαφορετικά θέματα.  
 
ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ: Πρόεδρε μπορώ να πω λίγο, να βοηθήσω; Πρόεδρε; 
 
ΒΓΕΝΗΣ: Να ρωτήσουμε πρώτα, να ρωτήσουμε. Και βοηθάς μετά. Μπορώ; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι, βεβαίως. 

 
Επειδή στη μελέτη, είναι πολύ εξειδικευμένη η μελέτη όσον αφορά ηχητικά, βέβαια 
είναι αρκετά νεφελώδεις στο κεφάλαιο τρία που λέει αμοιβές καλλιτεχνών - 

συντελεστών και όπως μας είπε και η πρόεδρος έχει γίνει μία συνεννόηση με όλον αυτόν τον 
κόσμο, με όλους αυτούς τους φορείς, δεν θα ήταν εύλογο να μας φέρετε το πρόγραμμα που 
προτίθεστε να πραγματοποιήσετε φέτος το καλοκαίρι για να βοηθήσετε και τη διαδικασία την 
σημερινή έτσι ώστε όλοι μαζί να υποστηρίξουμε ένα «Πολιτιστικό καλοκαίρι» του Δήμου μας;  

 
Θα έρθει στο επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο το 
πρόγραμμα. Τώρα εγκρίνουμε τον προϋπολογισμό. 

Εγκρίνεται ο προϋπολογισμός.  
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ: Ούτε καν η διάθεση. 
 
ΒΓΕΝΗΣ: Θα κάνουμε το πρώτο βήμα χωρίς να έχουμε το προϊόν;  
 
ΜΠΕΛΟΓΙΑΝΝΗ - ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΥ:  Σας το απάντησε ο Αντιδήμαρχος, είναι έγκριση...  
 

ΜΠΕΛΟΓΙΑΝΝΗ - ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΥ:  

ΝΤΙΝΤΑ:  

ΝΤΙΝΤΑ:  

ΒΓΕΝΗΣ: 

ΜΠΕΛΟΓΙΑΝΝΗ - ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΥ:  
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ΒΓΕΝΗΣ: Δεν νομίζω ότι απάντησε ο Αντιδήμαρχος. Η απάντησή του… 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Μπορώ να έχω το λόγο;   
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι κύριε Αντιδήμαρχε. 

 
Σήμερα ψηφίζουμε το ποσό, τη δέσμευση, στην επόμενη συνεδρίαση θα γίνει 
η διάθεση. Το αίτημα είναι σήμερα.  

 
ΦΩΝΗ: Το αίτημα είναι σήμερα. 

 
Μπορώ να έχω τον λόγο λίγο;  
Σήμερα λοιπόν ψηφίζουμε το αίτημα, το ηλεκτρονικό αίτημα από την 

υπηρεσία με έναν προϋπολογισμό. Στην επόμενη συνεδρίαση  που θα γίνει η διάθεση της 
πίστωσης και η έγκριση των δαπανών, η κυρία πρόεδρος θα παρουσιάσει όσο μπορεί 
αναλυτικά γιατί  κάποια πράγματα στις καλλιτεχνικές εκδηλώσεις δεν μπορούν να 
προβλεφθούν από την πρώτη στιγμή γίνονται μέχρι και την τελευταία στιγμή, θα σας 
παρουσιάσει λοιπόν στις 34 κοινότητες και στην πόλη της Καλαμάτας τι πρόκειται να γίνει.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ευχαριστώ. 
 
ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: Και βέβαια στον απολογισμό μπορούμε να δούμε τι έγινε.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Μπρεδήμα ορίστε. 

 
Ναι κύριε Πρόεδρε, επειδή και η ώρα είναι περασμένη, οφείλουμε να τα λέμε 
συνοπτικά τουλάχιστον σε ότι αφορά εμάς. Διαφωνήσαμε και διαφωνούμε με 

το θέμα του Φεβρουαρίου που δεν γίνεται το μεγάλο το πανηγύρι της Υπαπαντής. Όμως 
επιβάλλεται οπωσδήποτε να γίνουν οι πολιτιστικές αυτές εκδηλώσεις και η ¨Λευκή νύχτα¨, με 
μία παρατήρηση ότι θα πρέπει εκτός του κέντρου να υπάρχουν. Ψηφίζουμε και 
υπερθεματίζουμε και αν χρειαστούν και περισσότερα ποσά και χρήματα. 

 
Ευχαριστώ.  
Πάμε ψηφοφορία; Πάμε ψηφοφορία; Συνάδερφοι πάμε...  

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Έχουμε τοποθέτηση να κάνουμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε, τοποθετηθείτε. 
 
ΜΑΚΑΡΗΣ: Εντάξει, θα τοποθετηθούμε και στην δεύτερη φάση της διαδικασίας…  
 
ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΜΑΚΑΡΗΣ: Ναι, ναι, εντάξει. 
 
ΒΓΕΝΗΣ: Δεν είναι δεσμευτικό; Κύριε Μπούχαλη δεν είναι δεσμευτικό;  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μέχρι του ποσού που λέει. 

 
Αν το ψηφίσει κάποιος αυτό, μετά πως θα διαφωνήσει με το υποτιθέμενο 
πρόγραμμα; Για πείτε μας; 

 
ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ: 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΒΓΕΝΗΣ:  
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Ησυχία, παρακαλώ ησυχία.  
Κύριε Μάκαρη. 

 
ΒΓΕΝΗΣ: Δεν ξέρετε τι έχουμε ψηφίσει, υπέρ έχουμε ψηφίσει αν ξέρετε.  
 
ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Κύριε Μάκαρη ορίστε. 

 
Ναι. Εμείς θα ψηφίσουμε υπέρ με την επιφύλαξη να δούμε το συνολικό 
πρόγραμμα γιατί έχει σημασία και το πρόγραμμα. Θέλουμε οπωσδήποτε όλες οι 

πολιτιστικές εκδηλώσεις να διαχυθούν και στην περιφέρεια του Δήμου, να μην μείνει για 
παράδειγμα, να μην μείνουνε χωρίς  πολιτιστικές εκδηλώσεις οι δημοτικές ενότητες Θουρίας, 
Άριος και Αρφαρών και επίσης και ο Ταΰγετος. Είναι πολύ σημαντικό να ξεφύγουμε από τον 
Καραγκιόζη και Κουκλοθέατρο σε κάθε τοπική κοινότητα. Δηλαδή, δεν είναι μόνο αυτό. 
Εντάξει; Αυτό είναι που,… πρέπει να γίνουν ποιοτικές εκδηλώσεις. 
 
ΜΠΕΛΟΓΙΑΝΝΗ - ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΥ: Να ξέρετε ότι τις έχουμε σκορπίσει σε όλη την... 

 
Εντάξει. Περιμένουμε, αναμένουμε, γι' αυτό ψηφίζουμε υπέρ με την επιφύλαξη να 
δούμε το πρόγραμμα. 
 
Ευχαριστώ.  
Κύριε Αντωνόπουλε ορίστε. 

 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν θέλει κάποιος άλλος κάτι, κύριε Αντωνακόπουλε ορίστε.  

 
Εμείς θέλουμε να πούμε το εξής σαν τοποθέτηση. Μας φαίνονται αυτές οι 
εκδηλώσεις του Δήμου θα έλεγα ελάχιστες όχι από άποψη οικονομικής ας 

το πούμε έτσι δυνατότητας άλλα από άποψη συλλογισμού και σύλληψης. Δηλαδή βλέπουμε 
ότι θα δώσουμε μέχρι 4.000 ευρώ σε μία έκθεση στην Αθήνα που ξέρουμε  πολύ καλά ότι 
γίνεται για λόγους, ας το πούμε έτσι επικοινωνιακούς, και για λόγους έτσι να υποχρεώσουμε 
και κάποιους συναδέλφους και τα λοιπά. Δεν έχουν για να προσφέρουν τίποτα αυτές οι 
εκθέσεις Δήμαρχέ μου στην Καλαμάτα, εμείς… 
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 
Το ξέρω ναι, το ξέρω, αλλά τι γίνεται όμως. Εμείς θέλουμε στον τόπο μας 
να αναδείξουμε τα προϊόντα μας, εγώ πιστεύω ότι πρέπει να έχουμε αυτήν 

τη φιλοσοφία, έτσι; Όχι απλά να συμβάλουμε σε μία έκθεση δεν έχει θεωρώ αποτέλεσμα για 
την Καλαμάτα αυτό. 

Επίσης,  όσον αφορά το «Πολιτιστικό καλοκαίρι» θεωρώ από αυτά που έχουμε δει μέχρι τώρα 
ότι δεν καλύπτονται οι ανάγκες σε πολιτιστικά και δρώμενα και θα σας αναφέρω το εξής 
παράδειγμα, λίγο πριν στο ΦΑΡΙΣ, δεν ξέρω εάν το γνωρίζει ο κύριος Δήμαρχος, πήραμε μία 
απόφαση να απεμπολήσουμε τη θερινή, τη διαδικασία του ανεβάσματος μιας θερινής 
παράστασης από το ΔΗΠΕΘΕ Καλαμάτας για λόγους κυρίως οικονομικούς. Αυτό μας λέχθηκε 
προηγουμένως και ενώ ήταν θέμα στην ημερήσια διάταξη αποσύρθηκε και αυτό. Και λέμε το 
εξής: Μπορεί ο Δήμος π.χ. και διαθέτει χρήματα στο άλσος του Περιστερίου με κάποια 
εκδήλωση εκεί που θα γίνει, μπορεί ο Δήμος και διαθέτει χρήματα για να κάνει ένα πολιτιστικό 
καλοκαίρι των 35.000 € και δεν μπορεί να διαθέσει έστω ένα μικρό ποσό για να ανεβάσει μια 
θεατρική παράσταση που έχει ποιότητα, που θα μπορέσουνε οι καλαματιανοί αλλά και οι 
επισκέπτες το καλοκαίρι να έρθουν να την παρακολουθήσουν που δεν μπορούν να πάνε στην 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:   

ΜΑΚΑΡΗΣ:  

ΜΑΚΑΡΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ:  

ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: 



Συνεδρίαση :16/2017     Παρασκευή  02  / 06  / 2017                           ΑΠΟΦΑΣΗ  289/2017 

Πρακτικά Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας  10 

Αθήνα ή κάπου αλλού και θέλουν να έχουν και αυτού του είδους τη διασκέδαση ας το πούμε 
και έτσι;  
Λοιπόν, αυτά είναι που μας έχουν απασχολήσει και βλέπουμε ότι για μικροεκδηλώσεις που 
προσφέρονται άπλετα σε όλους, εμείς πάμε και δαπανάμε χρήματα και αυτά τα οποία δεν 
μπορεί να έχει πρόσβαση ο επισκέπτης αλλά και ο πολίτης ο καλαματιανός, δεν τα δίνουμε. 
Αυτήν την λογική λοιπόν εμείς είμαστε αντίθετοι δεν την καταλαβαίνουμε και δεν 
συμφωνούμε. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Κύριε Δήμαρχε. 

 
Δεν υπάρχει κατάλυμα στην ευρύτερη περιοχή για το καλοκαίρι. Με βρήκαν, 
απευθύνονται και στο Δήμο...  

 
Σήμερα πόσα δωμάτια έχουμε, ξέρετε Δήμαρχε; Κλεισμένα, σήμερα, ημέρα 
Παρασκευή; 

 
Δεν ξέρω. 
Ήρθαν και με βρήκαν Μεγαλοπολίτες, με παίρνουνε στο Δήμο τηλέφωνο, έχουνε 

μπει και τα διαμερίσματα στο χώρο με το νέο σύστημα της βραχυχρόνιας μίσθωσης.  
Το καλοκαίρι λοιπόν προτείνεται ένα ποσό μέχρι 34.000 €, οι εκδηλώσεις θα είναι διπλάσιες 
από αυτές που βλέπετε στην κατάσταση, κάποιες από τις οποίες χρηματοδοτούνται από το 
Δήμο προφανώς. Δηλαδή όταν βγαίνει η Φιλαρμονική και πάει έξω, από άλλο κωδικό η 
Φιλαρμονική πληρώνεται.  
Να πω κάτι για το… Εν πάση περιπτώσει, πρέπει να κάνουμε ότι μπορούμε και ήταν επιτυχής η 
παρουσία τα επόμενα χρόνια, της υποστήριξης του τουρισμού και της αύξησης του 
τουριστικού προϊόντος από τον Δήμο, να κάνουμε ότι μπορούμε και με σωφροσύνη όσο 
έχουμε την οικονομική δυνατότητα, μέχρι 34.000 €.  

Τώρα, επειδή ειπώθηκε κάτι εδώ, η θερινή παράσταση στοιχίζει τα διπλάσια  από το σύνολο 
των χρημάτων που συναντάμε εδώ πέρα, έτσι; και να μην αρχίσω να σας πω τι έχουμε σε 
επίπεδο εισιτηρίων. Αυτό δεν σημαίνει ότι το ΔΗΠΕΘΕΚ δεν θέλει έναν επανασχεδιασμό, μία 
κουβέντα με τα άλλα ΔΗΠΕΘΕ, μία αλυσίδα εκδηλώσεων σε πόλεις πρωτευουσών που αυτό θα 
γίνει ούτε με την χειμερινή παράσταση, είναι βέβαιο. Αλλά η επιλογή η πολιτική είναι αυτή. 
Διπλάσιες παραστάσεις λοιπόν. 

Για το Περιστέρι θέλω να σας πω το εξής: Μέχρι 4.000 €, μέχρι 4.000, το ¨μέχρι¨ έχει πολύ 
μεγάλη σημασία, το χειρίζεται η κυρία Ντίντα. Με πήρε ο Δήμαρχος Περιστερίου, ο κύριος 
Παχατουρίδης, και με πήραν και Μεσσηνιακοί σύλλογοι. 

 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Το μισό Περιστέρι είναι μεσσήνιοι. 

 
Έχομε πάνω από πενήντα χιλιάδες καλαματιανούς και μεσσήνιους στο Περιστέρι, 
θέλουν να μας δουν. Θα είναι η Καλαμάτα η τιμώμενη πόλη, θα προβάλουμε την 

πόλη και τις κατακτήσεις της. Ενδεχομένως και λέω ενδεχομένως γιατί είναι πολλές οι 
πολιτιστικές εκδηλώσεις, χωρέσει και κάτι από εμάς, εννοώ πολιτιστικό σχήμα, αλλά μία 
καθαρά Καλαματιανή και Μεσσηνιακή βραδιά στο Περιστέρι μόνο να δώσει έχει, εάν θέλετε και 
από άποψη υπερηφάνειες των μεσσηνίων που ζουν εκεί που θα έρθουν με τους φίλους τους 
και θα καταβληθεί μία προσπάθεια προβολής της πόλης και της Μεσσηνίας, ως έχουμε 
υποχρέωση.  
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Και θα ΄ρθούν και το καλοκαίρι. 

 
Λοιπόν, αλλά η πόλη ότι πρέπει να έχει μία παρουσία τι να σας πω. Ότι η 
παρουσία η οποία έγινε στη Θεσσαλονίκη και γίνεται από εσάς και μία 

κινητικότητα η οποία υπάρχει εννοώ είπα στον κύριο Βγενή, όλη αυτή η κατάσταση έχει 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

ΒΓΕΝΗΣ:  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 
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δημιουργήσει έναν σύνδεσμο με τη Θεσσαλονίκη και έχει αυξήσει τις επαφές και την 
επικοινωνία και σε επίπεδο απλών ανθρώπων. Επομένως αυτά να μην τα φοβόμαστε, δηλαδή 
όταν σου δίνουνε  μια ολόκληρη βραδιά για εσένα, εγώ ποτέ δε λέω να πάω σε μία έκθεση με 
τριακόσιους εκθέτες από όλη την Ελλάδα που χάνει η μάνα το παιδί και το παιδί την μάνα. 
Λοιπόν, περί αυτού πρόκειται. 

Τώρα για την Πολιανή και την Βέργα, δεν συζητάμε. Και στην Βέργα θα είναι η Φιλαρμονική 
του Δήμου και εν πάση περιπτώσει αφού καταργήσαμε τις δεξιώσεις, ο Δήμος να πληρώσει ένα 
αναψυκτικό, ένα καφέ, μία υποδοχή των ανθρώπων που θα είναι εκεί και στην Πολιανή 
ανάλογα.  

Λοιπόν, αυτά θέλω να σας πω είναι μέχρι τότε, προφανώς γίνονται όλα αυτά με νόμιμες 
διαδικασίες, θα περάσουν από επιτροπές, θα ξαναπεράσουν από το Δημοτικό Συμβούλιο, θα 
'ρθούνε και απολογιστικά, θα τα πούμε, θα τα ξαναπούμε, εγώ εύχομαι να πετύχουν. Δεν είναι 
μόνο αυτά που βλέπεται, είναι τα διπλάσια από πλευράς Δήμου και πολλαπλάσια και από την 
πλευρά των ιδιωτών γιατί θα γίνουν και από αυτούς εκδηλώσεις και παραστάσεις.  
Να σας πω και κάτι τελευταίο. Με την βοήθεια όλων σας και κυρίως της αντιπολίτευσης, το  
¨αντιπολίτευση¨ το λέγω σε εισαγωγικά, τον ίδιο βράχο σπρώχνουμε όλοι από διάφορες 
θέσεις, του χρόνου θα έχουμε το Ανοιχτό Θέατρο 2.500 θέσεων, οπότε πλέον θα μπορέσουμε 
να μιλήσουμε για εκδηλώσεις με χαμηλότερο εισιτήριο, γιατί το Κάστρο δυστυχώς δεν είναι 
ανταποδοτικό και να θα 'ρθεί και ένας μεσαίος καλλιτέχνης θέλεις τουλάχιστον 1.500 € για να 
ανέβει επάνω, κόβει 500 εισητηριάκια, άντε 550 και ημιπαράνομα, τώρα δεν έχουμε και 
δημοσιογράφους εδώ, δεν μπορούν να ανεβούν ΑΜΕΑ, θα πάθει κανείς κανένα έμφραγμα, δεν 
μπορούμε να τον κατεβάσουμε κάτω. Ξέρετε ποιά είναι  η κατάσταση. Από του χρόνου θα 
μπορέσουμε να κάνουμε ένα σχεδιασμό και για τη νεολαία που το ζητάει. Ένας χώρος 2.500 
θέσεων καταλαβαίνετε θα μπορεί να αναφέρεται σε μία ευρύτερη περιοχή διότι τώρα μισή 
ωρίτσα είναι η Τρίπολη, μισή ωρίτσα είναι η Σπάρτη. Δεν σας κρύβω ότι έχω συναντήσει 
πολλούς καλαματιανούς  στο Σαϊνοπούλειο, διότι με τις δύο χιλιάδες θέσεις το Σαϊνοπούλειο 
έχει την δυνατότητα να συνεργάζεται με καλλιτέχνες οι οποίοι εισπράττουνε από τις 2.000 
θέσεις. Εμείς με τις 500 θέσεις του Κάστρου τι να εισπράξουμε; Οπότε από του χρόνου θα 
είμαστε καλύτερα, ζήτησα την βοήθεια σας, εγώ σε όλους  το πιστώνω, ώστε να κάνουμε σε 
αυτόν το χώρο κάτι το οποίο θα είναι σημαντικό και για τον τουρισμό και για την οικονομία της 
περιοχής.  
Ψηφίστε τα δεν τελειώνει εδώ η διαδικασία, ούτε το ένα τέταρτο δεν κάνουμε σήμερα της 
όλης διαδικασίας. Επί της ουσίας θα μιλήσουμε και σε άλλες συνεδριάσεις.  

 
Ευχαριστώ κύριε Δήμαρχε. 
Ψηφοφορία.  

Η πλειοψηφία υπέρ.  
Κύριε Μάκαρη υπέρ.  
Κύριε Οικονομάκο; 
 
ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Υπέρ. Λευκό στο Περιστέρι. 

 
Περιστέρι καλαματιανοί, μέχρι Δήμαρχο καλαματιανό είχανε, τον Θεοδωράκη τον 
Δημητρακόπουλο.  

Κύριε Μπρεδήμα υπέρ.  
Κύριε Αντωνόπουλε;  
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: …(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν άκουσα. 
 
ΑΝΤΩΝΟΠΟΥΛΟΣ: Λευκό. 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Βγενή. 
 
ΒΓΕΝΗΣ: Να τοποθετηθώ για την ψήφο μου.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ναι. 

 
Όσον αφορά το ¨Πολιτιστικό καλοκαίρι¨,  επειδή έχω παρακολουθήσει και τις 
προσπάθειες άλλων δήμων και ειδικά νησιωτικών που δίνουνε και κατεύθυνση και 

θα περίμενα να δω κάτι πολύ  συγκεκριμένο  για  να  μπορέσουμε  να  ψηφίσουμε  όπως   
είναι συγκεκριμένη και η μελέτη  στον  τεχνικό εξοπλισμό,  λευκό εκεί,  σε  όλα  τα  άλλα 
υπέρ. 

 
Ευχαριστώ.  
Η κυρία Φοίφα ναι. 
 
Μια κουβέντα Πρόεδρέ μου και θα τελειώσουμε.  
Θέλεις να κουβεντιάσουμε τι δίνουν οι ιδιώτες της Σαντορίνης, οι ιδιώτες της 

Πάρου, της Μυκόνου και του Ηρακλείου όσον αφορά τα καλοκαίρια τα πολιτιστικά; 
 
Θέλετε κύριε Δήμαρχε να 'ρθεί και το επόμενο θέμα να δούμε τη στήριξη των 
επαγγελματικών για να μπορέσουνε να είναι αποδοτικοί σε αυτό το επίπεδο;  

 
Να δούμε και  τη  στήριξη,  να  δούμε  και  τα  χρέη.  Ανακοίνωσε και ο 
αρμόδιος Αντιδήμαρχος, πηγαίνουμε σε δέσμευση τραπεζικών λογαριασμών.  

Δεν γίνεται διαφορετικά με κάποιους. Να έρχεται ο φτωχός και να δίνει το πεντακοσάρικο και ο 
άλλος...  

 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
του τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 και τις διατάξεις  του  Π.Δ. 80/2016, καθώς 
επίσης και το αποτέλεσμα της σχετικής ψηφοφορίας σύμφωνα με το οποίο: 

- οι παρόντες σύμβουλοι της πλειοψηφίας και των δημοτικών παρατάξεων ¨ΑΝΟΙΧΤΟΣ 
ΔΗΜΟΣ – ΕΝΕΡΓΟΙ ΠΟΛΙΤΕΣ¨ & ¨ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨, τάσσονται ΥΠΕΡ 
όλων των ως άνω σχετικών αιτημάτων, 

- οι παρόντες σύμβουλοι της δημοτικής παράταξης  ¨ΛΑΪΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ¨ 
τάσσονται ΥΠΕΡ, με εξαίρεση την έκθεση «Κρασί, Μέλι, Λάδι & Ελιά, η Αυθεντική Ελλάδα» 
για την οποία δηλώνουν ΛΕΥΚΗ ψήφο, 

- οι σύμβουλοι  της ¨ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ¨ δηλώνουν  ΛΕΥΚΗ ψήφο για 
όλα των ως άνω σχετικά αιτήματα και  

- ο κ. Βγενής τάσσεται ΥΠΕΡ, με εξαίρεση την εκδήλωση «Πολιτιστικό Καλοκαίρι 2017», για 
την οποία  δηλώνει ΛΕΥΚΗ ψήφο, 

κατά πλειοψηφία, 
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 

Υποβάλλει στη Διεύθυνση Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας αίτημα για την 
έκδοση αποφάσεων ανάληψης υποχρέωσης δαπανών, το είδος και το ύψος των 
οποίων, καθώς και οι αντίστοιχοι Κ.Α.Ε. του δημοτικού προϋπολογισμού οικον. 
έτους 2017, αναφέρονται αναλυτικά στα σχετικά αιτήματα της Διεύθυνσης 
Προγραμματισμού, Ανάπτυξης & Ευρωπαϊκών Θεμάτων και του Γραφείου 
Επικοινωνίας, Δημοσίων Σχέσεων & Εθιμοτυπίας του Δήμου τα οποία αποτελούν 
αναπόσπαστο μέρος της απόφασης αυτής. 
 

ΒΓΕΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  

ΒΓΕΝΗΣ:  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  
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Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ 

Καρατζέας Παναγιώτης  1. Αδαμόπουλος Ιωάννης 

  2. Αντωνόπουλος Μιχαήλ 

  3. Βγενής Χαράλαμπος 

  4. Βεργόπουλος Δημήτριος  

  5. Βουτσής Γεώργιος  

  6. Γεωργακίλας Κων/νος  

  7. Γυφτέας Ηλίας  

  8. Δημόπουλος Δημήτριος  

  9. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  10. Καμβυσίδης Ιωάννης  

  11. Καραγιάννης Ανδρέας 

  12. Καρβέλης Γεώργιος  

  13. Λιάππα Χρυσή 

  14. Μάκαρης Εμμανουήλ – Λεονάρδος  

  15. Μπάκας Ιωάννης  

  16. Μπελογιάννη – Θεοδωρακοπούλου Αναστασία 

  17. Μπουζιάνης Παύλος  

  18. Μπούχαλης Δημήτριος  

  19. Μπρεδήμας Θεόδωρος  

  20. Ντίντα Παναγιώτα 

  21. Οικονομάκος Δημήτριος  

  22. Οικονομάκου Μαρία 
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  23. Πολίτης Δημήτριος  

   

        Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ           
ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ  ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ             

  Φοίφα Τασία 

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Καλαμάτα, 16 Ιουνίου 2017 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ν. ΚΑΡΑΤΖΕΑΣ 

 

  
  










